
   Aleksandrów Kujawski,20.05.2022 r.

P r o t o k ó ł Nr 4/22
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego

z dnia 18 maja 2022 roku

Obecnych na posiedzeniu było 4 radnych, (zgodnie z listą obecności). 
Otwarcia posiedzenia dokonała pani M. Skierska, która po powitaniu przybyłych stwierdziła
prawomocność obrad. 

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco  :

1. Stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał:

-  w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt w żłobku oraz maksymalnej opłaty
za  wyżywienie  dziecka  w  Żłobku  Miejskim  w  Aleksandrowie  Kujawskim
prowadzonym przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski,
-   zmieniający  uchwał  w sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli
zatrudnionych  w  przedszkolu  i  szkołach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest
Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski,
-  w sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliw w Gminie Miejskiej Aleksandrów
Kujawski na rok szkolny 2022/2023

5. Sprawy bieżące.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 

Do pkt. 3

Komisja (4 – za; jednogł.) przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Do pkt. 4 

Komisja  (3  głosami  –  za;  1  –  głos  wstrzymujący)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w sprawie ustalenia wysokości  opłaty za pobyt w żłobku oraz maksymalnej
opłaty  za  wyżywienie  dziecka  w  Żłobku  Miejskim  w  Aleksandrowie  Kujawskim
prowadzonym przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski.
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Komisja  (4  głosami  –  za;  jednogłośnie)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały
zmieniający  uchwał  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli
zatrudnionych w przedszkolu i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Miejska Aleksandrów Kujawski.

Komisja  (4  głosami  –  za;  jednogłośnie)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w
sprawie  ustalenia  średnich  cen  jednostek  paliw  w  Gminie  Miejskiej  Aleksandrów
Kujawski na rok szkolny 2022/2023.

Ad 5 - Sprawy bieżące.

p. M. Skierska – zwróciła uwagę, aby rozważyć możliwość organizacji zajęć rekreacyjnych w
szkołach w okresie wakacji.

p. U. Paprocka – poprosiła o udostępnienie protokołu kontroli  programu „Wysoki Poziom
Edukacji”.
Dlaczego „Orliki” przy szkołach nie są udostępniane mieszkańcom ? Czy istnieje regulamin
korzystania z „Orlików” ?

p.  E.  Gapińska  –  Szulc  –  zwróciła  uwagę  na  to,  aby  w  przyszłości  Komisja  zajęła  się
regulaminem wynagrodzenia pracowników obsługi placówek oświatowych.

 
Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Skierska

Protokołowała

B. Sikorska
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